## 臺北市私立復興實驗高級中學-小學雙語部 111 學年度第 1 學期

## 五年級(Grade 5)第一次段考通知

- 一、10/11(二)上午舉行英文科考試,考後照常上課。(全日課)
- 二、10/12(三) 上午舉行國語、社會科考試,考後照常上課。(全日課)
- 三、10/13(四) 上午舉行數學、自然科考試,考後照常上課。(全日課)

## 以下為各科段考範圍:

日期	時間	科目	考試範圍 Test Range
10/11 (=)	上午8:40   上午9:20	英文 Reading	Lesson 1 ( <u>A Package for Mrs. Jewls</u> ) Skill: Story structure Lesson 2 ( <u>A Royal Mystery</u> ) Skill: Determining theme Lesson 3 ( <u>Off and Running</u> ) Skill: Compare & Contrast
	上午9:35   上午10:15	英文 English	Spelling: Lesson 1, 2, and 3: vocabulary meaning, synonyms, parts of speech, used in context (study the clue sheets, tests, online HW)  Language Arts: Unit 1.1~1.8 and Unit 2.1~2.6  Vocabulary: Lessons 1~5
10/12 (三)	上午8:20   上午9:20		第一課~第四課、統整活動(一)
	上午9:35   上午10:15		Topic 1 Lesson 5 The Rise of Civilizations Topic 2 Lesson 1 Civilization Emerges in Mesopotamia Topic 2 Lesson 3 The Assyrian and Persian Empires Topic 3 Lesson 1 Egypt Under the Pharaohs Topic 3 Lesson 2 Achinevement of Egyptian Civilization
10/13	上午8:20   上午9:20	數學 Math	第一單元到第三單元
	上午9:35   上午10:15	自然 Science	Topic: Properties and Changes in Matter  Textbook: Topic 1, Lessons 1-3, Topic 2, Lessons 1-4  Content: Atom and Molecule Models, Properties of Matter,  States of Matter, Mixtures and Solutions, Physical and Chemical Changes, Conservation of Mass, The Scientific  Method, The Metric System

- ▶ 10月11日、12日課後才藝班不上課;課後家接班照常上課。
- ▶ 10月13日課後才藝班及課後家接班照常上課。

There are no <u>after-school classes</u> on Oct. 11<sup>th</sup> and Oct. 12<sup>th</sup>; <u>after-school care</u> is as scheduled. <u>After-school classes</u> and <u>after-school care</u> are as scheduled on October 13<sup>th</sup>.